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Remember when Deadpool saved the Earth from those pesky Skrulls? Well, the guy
who stole the intel Deadpool worked so hard to acquire - and positioned himself as
Earth's Number One War Hero - wants to make sure you don't. The last thing this guy
needs is a certain "Merc with a Mouth" letting everyone know the truth of how he saved
the day, and he's hired a certain maniacal man-eater to make sure Deadpool never
does. Here comes Tiger-Shark! Collects Deadpool #6-7, 10-11.

作者介绍: 

Daniel Way, M.D., began taking pictures at the age of eleven and had already
developed a passion for the art long before beginning his career in family medicine for
the Hudson Headwaters Health Network, which serves the entire southeastern
Adirondacks.
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评论

前半部分打虎鲨人略无聊，不过后面和Bullseye在一起太有火花啦！
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-----------------------------
黑暗王朝 死侍

-----------------------------
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书评

我得承认，作为一个多年的老爷、美队等等的粉丝，这是我第一次看见如此反英雄的贱
萌漫画角色。当然，我没看过1，不知上册如何，但比起18禁的电影版，这本可是贱得
比较有节操（废话，那么黄暴也引进不了）。没有吃了炫迈停不下来的R级电影中脐部
以下膝盖以上相关画面，和嘴变屁...  

-----------------------------

-----------------------------
死贱真是贱，人贱人人爱。
继在死侍第一本《秘密入侵》之中，死贱扮演了一把挣钱版的“灰太狼”之后，这一本
《黑暗王朝》，贱贱转型成了“讨债”版的灰太狼。
“嗨，诺米，记得我吧，死侍。”作为一个雇佣兵，杀人真心不眨眼，好吧，是因为我
们也看不到死侍...  
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